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Abstract (en)
[origin: US2006033250A1] The invention provides an individual suspension device for a bed or seat base of the multi-element type, the device being
for interposing between a platform determining a support surface and a padding element such as a mattress, and comprising a foot for fixing to an
element of the platform, a suspension structure fixed to the foot, and a top plate carried by the suspension structure and serving as a support for the
padding element, said suspension structure being circularly symmetrical about a vertical axis, wherein the suspension structure is a single hollow
piece and is made of a flexible synthetic material or a vulcanized rubber having hardness lying in the range 40 on the Shore A scale to 70 on the
Shore D scale.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif unitaire de suspension pour un sommier du type multi-éléments, ce dispositif étant destiné à être interposé entre
une plate-forme déterminant une surface d'appui et un élément de rembourrage tel qu'un matelas, et comportant une embase (2) destinée à être
fixée sur un élément de la plate-forme, une structure de suspension (3) fixée sur l'embase (2) et un plateau (4) porté par la structure de suspension
(3) et servant de support à l'élément de rembourrage, ladite structure de suspension (3) étant de révolution autour d'un axe vertical (X), caractérisé
par le fait que la structure de suspension (3) est évidée et monobloc et est réalisée en un matériau de synthèse souple ou en caoutchouc vulcanisé
dont la dureté est comprise entre 40 shores A et 70 shores D. <IMAGE>
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